



**Questions and Answers #2 – CIC-155632**

Question 1:	<p>MT1 - Bidder must demonstrate that they have provided a minimum of 10 project management (e.g. PMBOK, PRINCE2) training courses within 10 years of the bid closing date to federal public servants</p> <p>Would the crown consider changing MT1 to the Bidder <b>and/or the Bidders resource</b> must demonstrate that they have provided a minimum of 10 project management (e.g.) PMBOK, PRINCE2) training courses within 10 years of the bid closing <b>date to Large Public Organizations in Canada or other jurisdictions or countries within the last ten (10) Years.</b></p>
Answer 1:	<p>Yes, IRCC would accept the change to MT1 to include Bidder and/or the Bidders resource, and to include other jurisdictions or countries. No, IRCC will not accept large public organizations as the requirement is specific to training to public servants. Refer to Amendment 001 to solicitation CIC-155632.</p>

Question 2:	<p>The Bidder should demonstrate that they have provided a minimum of one (1) “Managing Successful Programmes® 5<sup>th</sup> Edition” training course since its publication in 2020.</p> <p>Would the crown consider changing RT2 to <b>the Bidder and/or the Bidders resource.</b></p>
Answer 2:	<p>Yes, we would accept RT2 to include the Bidder and/or the Bidders resource. Refer to Amendment 001 to solicitation CIC-155632.</p>

Question 3:	<p>The bidder should demonstrate that they have provided a minimum of one (1) “Managing Successful Programmes® 5<sup>th</sup> Edition” training courses to Federal Public Servants since its publication in 2020.</p> <p>Would the crown consider changing RT3 to The Bidder <b>and/or the Bidders resource</b> should demonstrate that they have provided a minimum of one (1) ‘Managing Successful Programmes ® 5<sup>th</sup>Edition’ training courses to <b>Large Public Organizations in Canada or other jurisdictions or countries within the last ten (10) Years</b> since its publication in 2020.</p>
Answer 3:	<p>Yes, IRCC would accept the change to RT3 to include Bidder and/or the Bidders resource, and to include other jurisdictions or countries. No we will not accept large public organizations as the requirement is specific to training to public servants. Refer to Amendment 001 to solicitation CIC-155632.</p>

Question 4:	<p>Has there been an incumbent in the last 24 months providing the same or similar training to IRCC?</p>
Answer 4:	<p>No, there has not been an incumbent in the last 24 months with a contract providing the same or similar training to IRCC.</p>



**NEW QUESTION:**

Question 5:	Can the reference for time sheets be removed from the RFP? I do not believe it is applicable for training.
Answer 5:	IRCC agrees with this request. Refer to Amendment 002 to solicitation CIC-155632.

**Questions et Réponses #2 – CIC-155632**

Question 1:	<p>CTO1 - Le soumissionnaire doit démontrer qu'il a offert à des fonctionnaires fédéraux au moins 10 cours de formation sur la gestion de projets (p. ex. PMBOK, PRINCE2) dans les 10 années précédant la date de clôture des soumissions.</p> <p>L'État envisagerait-il de changer CTO1 pour le soumissionnaire <b>et/ou la ressource du soumissionnaire</b> doit démontrer qu'il a à des fonctionnaires fédéraux au moins 10 cours de formation sur la gestion de projets (p. ex. PMBOK, PRINCE2) dans les 10 années précédant la date de clôture des <b>soumissions aux grandes organisations publiques au Canada ou d'autres juridictions ou pays au cours des dix (10) dernières années.</b></p>
Réponse 1:	Oui, IRCC accepte un changement à CTO1 pour inclure le soumissionnaire et/ou la ressource du soumissionnaire, ainsi que l'inclusion d'autre juridictions ou pays. Non, IRCC n'acceptera pas des grande organisations publiques car le critère est spécifiquement pour la formation envers des fonctionnaires. Se référer à la modification 001 à la demande de soumission CIC-155632.

Question 2:	<p>Le soumissionnaire doit démontrer qu'il a offert au moins un (1) cours de formation « Managing Successful Programmes® 5e édition » depuis sa parution en 2020.</p> <p>L'État envisagerait-il de remplacer CTC2 par le soumissionnaire <b>et/ou la ressource du soumissionnaire.</b></p>
Réponse 2:	Oui, IRCC acceptera un changement à CTC2 pour inclure le soumissionnaire et/ou la ressource du soumissionnaire. Se référer à la modification 001 à la demande de soumission CIC-155632.

Question 3:	<p>Le soumissionnaire doit démontrer qu'il a offert à des fonctionnaires fédéraux au moins un (1) cours de formation « Managing Successful Programmes®, 5e édition » depuis sa parution en 2020.</p> <p>L'État envisagerait-il de remplacer CTC3 par Le <b>soumissionnaire et/ou la ressource du soumissionnaire</b> devrait démontrer qu'il a offert au moins un (1) cours de formation « Managing Successful Programmes ® 5e édition » <b>à de grandes organisations publiques au Canada ou dans d'autres juridictions ou pays dans les 10 années</b> depuis sa parution en 2020.</p>
Réponse 3:	Oui, IRCC accepte un changement à CTC3 pour inclure le soumissionnaire et/ou la ressource du soumissionnaire, ainsi que l'inclusion d'autre juridictions ou pays. Non, IRCC n'acceptera pas des grande organisations publiques car le



	critère est spécifiquement pour la formation envers des fonctionnaires. Se référer à la modification 001 à la demande de soumission CIC-155632.
--	---

Question 4:	Au cours des 24 derniers mois, un titulaire a-t-il fourni la même formation ou une formation similaire à IRCC ?
-------------	---

Réponse 4:	Non, un titulaire n'a pas fourni la même formation ou une formation similaire a IRCC au cours des 24 derniers mois.
------------	---

**NOUVELLE QUESTION :**

Question 5:	La référence aux feuilles de temps peut-elle être supprimée de la DDS ? Je ne pense pas que ce soit applicable à la formation.
-------------	--

Réponse 5:	IRCC accepte cette demande. Se référer à la modification 002 à la demande de soumission CIC-155632.
------------	---